

# 长春文化广场希尔顿欢朋酒店预订操作说明

## Instruction on Reservation of Hampton by Hilton Changchun Cultural Square



1、使用微信打开

#小程序://希尔顿欢朋/oB5PPddCHL7jyWJ

或微信小程序搜索：希尔顿欢朋酒店预订

如左图

①点击左下角首页

②选择城市长春

③选择入住和离店日期

④输入协议号 3316617 进入如左下图

选择长春文化广场希尔顿欢朋酒店选择相应房型

注意：长春共 4 家欢朋酒店，一定选择文化广场店



Open using WeChat

#Mini program:

#小程序://希尔顿欢朋/oB5PPddCHL7jyWJ

Or search for 希尔顿欢朋酒店预订

As shown in the left image

① Click on the homepage in the bottom left corner

② Choose the city of Changchun

③ Choose check-in and check-out dates

④ Enter protocol number 3316617 to enter the following image on the left

Choose Hampton by Hilton Changchun Cultural Square and choose the corresponding room type

Attention: There are 4 Hampton hotels in Changchun, so be sure to choose the Cultural Square hotel



## 2、协议房型仅限

舒适房-大床

舒适房-双床

高级房-大床

高级房-双床

以上四种，请按照需求选择房型点击价格右侧，进入左

下图

选择一档政府价格点击预定



Please select the room type according to your needs and click on the price on the right to see the image in the bottom left corner.

Choose a government rate and click on "Book now"



按图片要求填写预定信息

注意：一个房间入住 2 人需添加同住人信息

如您是希尔顿荣誉客会会员需要积分需要您在酒店办理入住时再次提供会员卡号及会员等级，告知前台接待员帮忙积分

最后点击提交即可，入住时提供预订人姓名，出示身份证或护照办理入住

Fill in your name as requested in the image

Note: If two people will be staying in one room, please provide the information of the accompanying guest.

If you are a Hilton Honors member and wish to earn points, please provide your membership card number and level when checking in at the hotel, and ask the front desk to assist with points accumulation

Finally, click on "Submit" to complete the booking. When checking in, provide the name of the person who made the reservation and present your ID card or passport for check-in.

# 长春文化广场希尔顿欢朋酒店

## Hampton by Hilton Changchun Cultural Square

销售经理: 王鹤

电话: +86-18143147891

邮箱地址: [m18143147891@163.com](mailto:m18143147891@163.com)

微信: 18143147891

酒店位置: 长春市朝阳区东民主大街 1118 号

预定酒店可发邮件将以下信息发送至邮箱

- 1、预订人姓名
- 2、入住日期和离店日期
- 3、入住房型
- 4、房间数量
- 5、付费方式
- 6、联系方式

长春凯悦酒店到长春文化广场希尔顿欢朋酒店交通导

航如下:

长春凯悦酒店南行至解放大路→右转至解放大路西行

约 1000 米至东民主大街→右转即到达

Hampton by Hilton Changchun Cultural Square

Sales Manager: Joy

Phone:+86-18143147891

Email address: [m18143147891@163.com](mailto:m18143147891@163.com)

WeChat: 18143147891

Hotel location: No. 1118 Dongminzhu Street, Chaoyang District, Changchun City

You can send the following information to your email when booking a hotel

1. Name of Booker
2. Check-in and check-out dates
3. Occupancy type (King Bed or Twin Bed)
4. Number of rooms

4. Payment method

5. Contact information

Transportation Navigation from Changchun Hyatt Hotel to Hampton by Hilton Changchun Cultural Square:

From Hyatt Regency Changchun, head south towards Jiefang avenue . Turn right onto Jiefang Avenue and continue west for

about 1000 meters until you reach Dongminzhu Street.

Turn right onto Dongminzhu Street and you will arrive at your destination.

